
特种氢氧化铝 64.0%

产品名称 特种氢氧化铝 64.0%

公司名称 广州亿峰化工科技有限公司

价格 4.00/千克

规格参数 al2o3的含量≥:64.0%
粒度:800目
生产厂家/产地:河南

公司地址 广州高新技术产业开发区科学大道122-124号（B
2栋）1818房

联系电话 13503090280 13728083267

产品详情

产品图片

产品特点及用途

 

氢氧化铝alumina trihydrate

 

氢氧化铝化学式：al(oh)3

 

质量标准:gb/t4292-1997

 

氢氧化铝分子量：78

 

氢氧化铝外观：白色粉末状或砂状晶体，密度2.42克/厘米3，300℃时失水生成氧化铝



 

氢氧化铝用途：用于防水织物,油墨,玻璃器皿,纸张填料,媒染剂,净水剂,也用于铝盐,润滑剂制造等

 

氢氧化铝包装储运：用聚乙烯塑料袋或牛皮袋，外用纸箱或聚乙烯塑料编织袋封口包装，每袋净重10kg
、15kg、50kg。应贮存在干燥的库房中。包装应完整密封，防止受潮。不可与酸类商品共贮混运。夫火
时，可用水浇救

 

氢氧化铝毒性防护：铝的毒性作用一是对肺组织的机械刺激作用；二是使蛋白沉淀，并形成无炎症表现
的纤维质状不可逆的蛋白化合物。吸入铝粉尘主要损害肺，称铝土肺；慢性症状有消瘦、极易疲劳、呼
吸困难、咳嗽。氢氧化铝比铝更明显引起肺泡上皮增生。最高容许浓度为6mg/m3。小口创伤可先用酒
精、汽油处理，再覆盖无毒敷料；大伤口可切除并缝合伤口，用磺胺类制剂和青霉素疗法。在粉尘含量
高的场所工作应配戴防毒面具、防护眼镜、穿防尘工作服，以保护皮肤、眼睛。每年应定期体检一次。

英文版the english version

 

aluminum hydroxide

 

aluminum hydroxide chemical formula: al (oh) 3

 

quality standard: gb/t4292-1997

 

aluminum hydroxide molecular weight: 78

 

aluminum hydroxide appearance: white powder or crystal sand shape, density 2.42 g/cm 3300 ℃ water loss
generated alumina

 

aluminum hydroxide uses: used for waterproof fabric, printing ink, glass, paper packing, mordant, water purifier,
also used for aluminium salts, lubricant manufacturing and so on

 

aluminum hydroxide packaging storage and transportation: with polyethylene plastic bag or kraft bag, external use
carton or polyethylene plastic bag sealing packing, the bags of 10 kg net each, 15 kg, 50 kg. should be stored in dry
warehouse. packaging should be complete sealing, prevent to be affected with damp be affected with damp. not with



the acid storage class goods shipped. when's fire, but water the save

 

the toxic effects of aluminum toxicity of aluminum hydroxide protection: one is the mechanical stimulation of lung
tissue; 2 it is to make the protein to precipitate, and formed no inflammation performance of fiber shape irreversible
protein compound. inhaled aluminium dust mainly damage lung, said bauxite lung; chronic symptoms have a thin,
easily fatigue, difficulty breathing and coughing. aluminum hydroxide is more obvious than aluminium alveolar
epithelial hyperplasia. the highest permissible concentration of 6 mg/m3. small mouth trauma can be treated with
alcohol, gasoline, first re-cover non-toxic dressing; big wound excision and suture the wound, with sulfa
preparations and penicillin therapy. working in the high dust content should wear gas masks, protective glasses, wear
dustproof clothes, in order to protect the skin and eyes. should be regular check-up once a year.
联系方式

联系地址：中国 广东 广州市天河区 大观南路4号达维商务中心112

移动手机：13503090280

客服电话：020-020 22829556/22829920

传真号码：86 020 22360980 

企业qq：2355354515、2355354511

阿里旺旺：gztymy88

"供应特种氢氧化铝"的粒度为800目，生产厂家/产地是河南，Al2O3的含量≥为64.0%，牌号是AH-1
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